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EXCEPTIONAL CIRCUMSTANCES FOR GRANTING THE RIGHT TO VOTE  
CIRCONSTANCES EXCEPTIONNELLES POUR OBTENIR LE DROIT DE VOTE 

Agreement on the Conservation of Cetaceans of the Black Sea, Mediterranean Sea and contiguous Atlantic area, 
concluded under the auspices of the Convention on the Conservation of Migratory Species of Wild Animals (CMS) 

 
Accord sur la Conservation des Cétacés de la Mer Noire, de la Méditerranée et de la zone Atlantique adjacente, conclu 

sous l’égide de la Convention sur la Conservation des Espèces Migratrices appartenant à la Faune Sauvage (CMS) 

Seventh Meeting of the Parties to ACCOBAMS 
Istanbul, Republic of Turkey, 5 - 8 November 2019 
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EXCEPTIONAL CIRCUMSTANCES FOR GRANTING THE RIGHT TO VOTE  
CIRCONSTANCES EXCEPTIONNELLES POUR OBTENIR LE DROIT DE VOTE 

 

 

Note of the Secretariat 

 

According to Article 14, 2 of the Rules of Procedure of the MOP, “Representatives of Parties which are three or more 

years behind in paying their subscriptions on the date of the opening session of the Meeting of the Parties shall not 

be eligible to vote. However, the Meeting of the Parties may allow such Parties to continue to exercise their right to 

vote if it is satisfied that the delay in payment arises from exceptional circumstances.” 

In September 2019, the following Countries are more than three years behind in paying their ordinary contributions 

are Libya and Syria 

The ACCOBAMS Extended Bureau (18-19 April 2019, Monaco) recommended that these Countries provide the 

Secretariat with a formal letter explaining the “exceptional circumstances” arising the delay in payment.  

In October 2019, the Permanent Secretariat has received the letter from Libya, presented in this document.  

 

Parties will be invited to examine this document and decide if Libya will have the right to vote during the Seventh 

Meeting of the Parties to ACCOBAMS. 

 

* 

 

Note du Secrétariat 

 

En accord avec l’Article 14.2 du Règlement Intérieur de la MOP “ Les Représentants des Parties qui ont un retard de 

trois ans ou plus dans le versement de leur contribution à la date de la séance d’ouverture de la Réunion des Parties 

ne sont pas autorisés à voter.  Cependant, la Réunion des Parties peut leur permettre de continuer d’exercer leur droit 

de vote s’il est entendu que le retard du règlement résulte de circonstances exceptionnelles.” 

En septembre 2019, les Pays ayant ont un retard de plus de trois dans le versement de leur contribution ordinaire sont 

la Libye et la Syrie. 

Le Bureau Etendu de l’ACCOBAMS (18-19 avril 2019, Monaco) a recommandé que ces Pays fournissent une lettre 

officielle au Secrétariat exposant les « circonstances exceptionnelles » expliquant ce retard de paiement. 

En octobre 2019, le Secrétariat Permanent a reçu la lettre de la Libye, présentée dans ce document.  

 

Les Parties vont être invitées à examiner ce document et décider si la Libye aura le droit de vote durant la 

Septième Réunion des Parties à l’ACCOBAMS. 

 

* 
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Letter from Libya / Lettre de la Libye 
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